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PROTOKÓŁ NR XX/19 

Z XX SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 19 GRUDNIA 2019 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                  Obecnych – 19 radnych 

Nieobecni: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

I.   Sprawy organizacyjne: 

1. otwarcie obrad, 

2. stwierdzenie prawomocności obrad, 

3. przedstawienie porządku obrad, 

4. przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

II. Projekty uchwał w sprawie: 

1. Uchwała Budżetowa Miasta Żyrardowa na rok 2020; 

2. uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz  

z prognozą długu na lata 2020–2028; 

3. powołania przedstawiciela Rady Miasta Żyrardowa w skład Komisji Opiniującej. 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

IV.  Wolne wnioski. 

V.  Zamknięcie obrad. 

 

I. Sprawy organizacyjne 

Ad I.1., I.2. i I.3. 

W dniu 19 grudnia 2019 r. o godz. 15.00 w budynku Resursy przy ul. 1 Maja 45 rozpoczęły się 

obrady XX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta 

Żyrardowa Ryszard Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad i przedstawił ich porządek. Nie 

zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad I.4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag. W związku z tym przeprowadzono 

głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z XIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 19 radnych, którzy zdecydowali o przyjęciu protokołu 19 głosami „za”, przy braku głosów 

„przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z XIX Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 
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Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów 

Nieobecni podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

II. Projekty uchwał 

Ad II.1. i II.2. 

 Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta Żyrardowa, wyjaśnił, że zaproponowany 

budżet jest budżetem na miarę możliwości Miasta na najbliższy rok. Nakreślił najważniejsze założenia 

projektu budżetu na rok 2020, a także odwołał się do budżetów z minionych lat. Zwrócił uwagę  

na najważniejsze wydatki majątkowe i inwestycyjne, jak również nawiązał do realizowanych w mieście 

zadań inwestycyjnych.  

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt Uchwały Budżetowej Miasta 

Żyrardowa na rok 2020 oraz projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028, wspominając  

o autopoprawkach, które zostały przedstawione radnym przed sesją. Szczegółowo omówiła 

najważniejsze założenia budżetu, wskazując źródła dochodów i zaplanowane wydatki. Porównała 

planowany budżet do tych z lat minionych, a także omówiła ujęte w budżecie zadania inwestycyjne, 

wskazując zarówno te jednoroczne, jak i te wieloletnie.  

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos odczytał Uchwałę Nr Pł.392.2019 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 12 grudnia 2019 roku w sprawie opinii  

o przedłożonym przez Prezydenta Miasta Żyrardowa projekcie uchwały budżetowej i deficycie na 2020 

rok, a także Uchwałę Nr Pł.391.2019 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Warszawie z dnia 12 grudnia 2019 roku w sprawie opinii o przedłożonym przez Prezydenta Miasta 

Żyrardowa projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 

2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji w głosowaniach pozytywnie zaopiniowali obydwa projekty.  

Radny Arkadiusz Sowa wskazał, że konieczna jest intensyfikacja działań mających na celu 

budowę dróg. Zapytał, kiedy będą budowane ul. Cieszyńska, Grunwaldzka, Norwida i Krasińskiego, 

których projekty opracowano i konsultowano z mieszkańcami. 

Radny Marek Treliński uznał, że budżet na rok 2020 jest trudniejszy niż budżet na rok 2019, 

wspominając m.in. o zmniejszeniu wpływów z podatku dochodowego od osób fizycznych. Odwołał się 

do kwoty zadłużenia, uznając, że znajduje się ono na bezpiecznym poziomie. Stwierdził, że żałuje,  
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że w budżecie nie znalazły się środki na budowę świetlicy na os. Leśna, ale ma nadzieję, że w przyszłym 

roku budowa się rozpocznie, skoro zadanie figuruje w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Przypomniał, 

że podczas posiedzenia Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ wnioskował  

o to, by w przypadku wystąpienia wolnych środków przeznaczyć je na opracowanie projektu budowy 

ul. Chocimskiej i ul. Poprzecznej. Wspomniał też o zasadności wprowadzenia w roku 2020 stref 

płatnego parkowania na terenie Żyrardowa. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 

2020. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem Uchwały Budżetowej Miasta Żyrardowa na rok 2020: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów 

Nieobecni podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli uchwałę 19 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Żyrardowa na lata 2020–2028 wraz z prognozą długu na lata 2020–2028: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny 

Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, 

radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów 

Nieobecni podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos ogłosił przerwę. Obrady wznowiono o godzinie 16.15. 
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Ad II.3. 

Pan Kamil Przybyłowski, inspektor w Referacie Sportu, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

powołania przedstawiciela Rady Miasta Żyrardowa w skład Komisji Opiniującej. 

Radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień zgłosiła kandydaturę radnego Sławomira Wardziaka, 

który wyraził zgodę na kandydowanie. 

Przeprowadzono głosowanie nad kandydaturą radnego Sławomira Wardziaka. W głosowaniu 

jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy wyrazili aprobatę dla jego kandydatury 14 głosami „za”, przy 

braku głosów „przeciw” i 4 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad kandydaturą radnego Sławomira Wardziaka: 

„za” – 14 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, radna 

Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta Wrońska;  

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 4 głosy – radny Jarosław Gejcyg, radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, 

radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie powołania przedstawiciela 

Rady Miasta Żyrardowa w skład Komisji Opiniującej. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie powołania przedstawiciela Rady Miasta Żyrardowa 

w skład Komisji Opiniującej: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Teresa 

Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Jerzy Naziębło, 

radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Arkadiusz Sowa, 

radna Grażyna Stefańska, radny Marek Treliński, radny Sławomir Wardziak, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radny Robert Latek, radny Krzysztof Skrobisz. 

Nieobecna podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska. 

Nieobecni podczas sesji: radny Grzegorz Obłękowski, radna Żaneta Wesołowska. 

 

III. Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Arkadiusz Rzepecki złożył wniosek Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych 

RMŻ w sprawie działań windykacyjnych w Przedsiębiorstwie Gospodarki Mieszkaniowej. 

Radny Artur Pietrus złożył wniosek w sprawie budowy chodnika przy ul. Parkingowej.  
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IV. Wolne wnioski. 

Radna Elżbieta Wrońska poinformowała o powstaniu Klubu Radnych „Nasze Miasto”,  

w którego skład weszli: radny Jarosław Gejcyg, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, 

radny Arkadiusz Rzepecki oraz radna Elżbieta Wrońska – przewodnicząca. 

Mieszkaniec Żyrardowa poruszył kilka tematów, m.in. proponując wprowadzenie programu  

in vitro dla żyrardowianek czy wyrażając uznanie dla muralu na budynku u zbiegu ulic 1 Maja i Okrzei  

i w kontekście jego powstania nawiązując do Strajku Szpularek. Złożył zebranym życzenia świąteczne. 

Radny Józef Kapusta odniósł się do słów przedmówcy, opowiadając się przeciwko metodzie  

in vitro. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski podziękował radnym za przyjęcie budżetu, a następnie 

zaprosił wszystkich zebranych do odwiedzenia Fabryki Świętego Mikołaja oraz do wzięcia udziału  

w Wigilii Miejskiej. 

Radna Teresa Lefelt nawiązała do wypowiedzi mieszkańca i wyjaśniła, że mural upamiętnia 

strajk pracownic Zakładów Lniarskich w roku 1981, nie zaś Strajk Szpularek. 

Przewodniczący Rady Ryszard Mirgos złożył zebranym życzenia świąteczne. 

 

V. Zamknięcie obrad 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za przybycie oraz owocne dyskusje. Obrady XX Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte  

o godz. 16.37. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=55067 

 

Protokół sporządziła dnia 20 grudnia 2019 r. Dorota Rdest 

https://www.bip.zyrardow.pl/5123,2019-r?tresc=55067

